
Protokół Nr 6/VII/2019

Sporządzony z przebiegu obrad VI-tej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach odbytej w dniu 30 stycznia 2019 roku,
o godzinie 15.00 w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy Myślenice, Rynek 8/9, 32-400 Myślenice.

W sesji uczestniczyli:

Obecni radni:

1. Grażyna Ambroży
2. Czesław Bisztyga
3. Józef Błachut
4. Jerzy Cachel
5. Halina Dyląg
6. Mirosław Fita
7. Wojciech Gablankowski 
8. Andrzej Grzybek
9. Małgorzata Jaśkowiec
10. Izabela Kutrzeba
11. Eleonora Lejda-Kuklewicz
12. Wojciech Malinowski
13. Piotr Motyka
14. Kamil Ostrowski
15. Bogusław Podmokły
16. Jan Podmokły
17. Bogusław Stankiewicz
18. Wacław Szczotkowski
19. Stanisław Topa
20. Czesław Wierzba
21. Tomasz Wójtowicz

Burmistrz Jarosław Szlachetka
Z-ca Burmistrza Mateusz Suder
Sekretarz Gminy Bronisław Poradzisz
Skarbnik Gminy Anita Kurdziel
Naczelnicy/Kierownicy UMiG M-ce
Sołtysi

AD.1 Otwarcia VI-tej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach
Jan Podmokły, witając wszystkich przybyłych.
Stwierdził, że na sali jest 21 radnych, to jest odpowiednia ilość do podejmowania prawomocnych uchwał.

AD.2  Przyjęcie porządku obrad

W punkcie tym Przewodniczący obrad Jan Podmokły zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku
obrad sesji.
Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szlachetka wnioskując, o wprowadzenie do porządku następujących punktów:

 punkt 5a – Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu
Myślenickiego z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji przedsięwzięć na terenie Gminy Myślenice w
ramach Inicjatyw samorządowych,

 punkt 5b - Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odroczenie terminu płatności z
tytułu umów dzierżawy Miejskiemu Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Myślenicach,

 punkt  5c  -  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy
Myślenice  na  najem w  drodze  bezprzetargowej  na  okres  5  lat  lokali  użytkowych,  zlokalizowanych  w
budynku gminnym Rynek 27, 

 punkt  6a  - Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla obszaru strefy aktywności gospodarczej położonej we wsi Polanka i Jawornik w gminie
Myślenice,



 punkt 6b - Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na
czas oznaczony nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Myślenice, położonej w Głogoczowie
na cmentarzu komunalnym,

 punkt 6c - Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Urzędu Miasta i
Gminy Myślenice.

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Podmokły zawnioskował, o wprowadzenie następujących punktów:
 punkt 3a - Ślubowanie Radnego Rady Miejskiej w Myślenicach, 
 punkt  6d  -  Rozpatrzenie  i  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  Komisji  Statutowej  Rady  Miejskiej  w

Myślenicach.
Więcej wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad zapytał, czy zgłoszone zmiany może przegłosować jednym głosowaniem.
Sprzeciwów nie zgłoszono.
W związku z powyższym poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktów: 3a, 5a, 5b,
5c, 6a, 6b, 6c i 6d.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, Małgorzata 
Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, 
Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław 
Wierzba, Tomasz Wójtowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Cachel
Wojciech Gablankowski – nie brał udziału w głosowaniu.

Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  porządek  sesji uwzględniający przyjęte wnioski:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z IV-tej i V-tej sesji RM.
3a. Ślubowanie Radnego Rady Miejskiej w Myślenicach.
4. Rozpatrzenie i podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Myślenice na rok 2019.
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice.
5a Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Myślenickiego z 
przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji przedsięwzięć na terenie Gminy Myślenice w ramach Inicjatyw 
samorządowych.
5b Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na odroczenie terminu płatności z tytułu umów 
dzierżawy Miejskiemu Zakładowi wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Myślenicach.
5c Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi miasta i gminy Myślenice na najem w 
drodze bezprzetargowej na okres 5 lat lokali użytkowych, zlokalizowanych w budynku gminnym Rynek 27.
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Myślenicach na 
2019 rok.
6a. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru strefy aktywności gospodarczej położonej we wsi Polanka i Jawornik w gminie Myślenice. 
6b. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas oznaczony 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Myślenice, położonej w Głogoczowie na cmentarzu 
komunalnym. 
6c. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Urzędu Miasta i Gminy Myślenice . 
6d. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyboru Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Myślenicach.7. 
Informacja na temat złożonych interpelacji przez radnych.
8. Komunikaty.
9. Wolne wnioski.
10. Zakończenie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
Wojciech Gablankowski - nie brał udziału w głosowaniu. 
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AD.3 Przyjęcie protokołów z IV-tej i V-tej sesji RM

W punkcie tym Przewodniczący obrad Jan Podmokły w pierwszej kolejności zapytał, czy są uwagi do 
protokołu z IV-tej Sesji Rady Miejskiej?
Uwag nie zgłoszono. 
Przyjęcie protokołu z IV-tej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
Wojciech Gablankowski - nie brał udziału w głosowaniu.
Protokół z IV-tej sesji RM został przyjęty.

Następnie zapytał, czy są uwagi do protokołu z V-tej Sesji Rady Miejskiej?
Uwag nie zgłoszono. 
Przyjęcie protokołu z V-tej Sesji Rady Miejskiej w Myślenicach poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, Kamil 
Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, 
Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
NIEOBECNI (1)
Wojciech Gablankowski – nie brał udziału w głosowaniu.
Protokół z V-tej sesji RM został przyjęty.

AD.3a  Ślubowanie Radnego Rady Miejskiej w Myślenicach

Przewodniczący Rady Miejskiej w Myślenicach odczytał Postanowienie Nr 10/2019 Komisarza Wyborczego 
w Krakowie III z dnia 14 stycznia 2019 roku mówiące o tym, iż w związku z wygaśnięciem mandatu Mateusza 
Sudra z listy Nr 10 zgłoszonej przez KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ w wyborach do Rady Miejskiej w Myślenicach
w okręgu wyborczym Nr 1, na miejsce to wstępuje Wojciech Jan Gablankowski , który w wyborach w dniu 21 
października 2018 roku uzyskał kolejno największą liczbę głosów.
Kolejno Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Myślenicach Eleonora Lejda-Kuklewicz odczytała Rotę ślubowania.
Radny Wojciech Jan Gablankowski złożył ślubowanie, wypowiadając słowo „Ślubuję”.

AD.4 Projekt  Uchwały  Budżetowej  Gminy  Myślenice  na  rok  2019.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Myślenicach  Grażyna  Ambroży  odczytała  Uchwałę  Nr

S.O.IV/421/69/18 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 17 grudnia
2018 roku w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budżetowej Gminy Myślenice na 2019 rok. Projekt budżetu
Gminy Myślenice na rok 2019 został pozytywnie zaopiniowany z zastrzeżeniami.
Przewodniczący obrad Jan Podmokły przedstawił opinie i wnioski Stałych Komisji Rady Miejskiej w  Myślenicach do 
projektu budżetu gminy na 2019 rok:

 Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach:   

Wniosek 1 

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna  Eleonora
Lejda-Kuklewicz

Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

148000,00 Położenie  kostki  brukowej  wokół
ZPO w Jasienicy 960 m2.
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Wniosek 2

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna  Eleonora
Lejda-Kuklewicz

Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

19000,00 Ukończenie rozpoczętego remontu
dodatkowej  sali  lekcyjnej  przez
położenie  wylewki,  podłogi  i
malowanie klatki schodowej.

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie zaopiniowała projekt budżetowej
Gminy Myślenice na 2019 rok po uwzględnieniu w/w wniosków.
-  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej,  Architektury,  Ochrony  Środowiska  i  Rolnictwa  Rady  Miejskiej  w

Myślenicach  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  budżetu  gminy  Myślenice  na  2019  rok.

 Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach :  

Wniosek 1 

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna  Eleonora
Lejda-Kuklewicz

Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

148000,00 Położenie  kostki  brukowej  wokół
Zespołu Placówek Oświatowych w
Jasienicy 960 m2.

Wniosek 2

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radny Jan Podmokły Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

165000,00 60017 Kompleksowa poprawa 
bezpieczeństwa i komunikacji w 
mieście i gminie Myślenice- 
Wykonanie nawierzchni na drodze
nr 248/17 w Ratanicy.

Wniosek 3

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radny Jerzy Cachel Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa  na  inwestycje  i  zakupy
inwestycyjne 

100000,00 Projekt budowy sali gimnastycznej
w Polance.

Wniosek 4

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radny Jerzy Cachel Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa  na  inwestycje  i  zakupy
inwestycyjne 

13000,00 Zakup  szafek  dla  uczniów  do
szatni  Szkoły  Podstawowej  w
Polance.

4



Wniosek 5

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna 

Grażyna Ambroży

Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

80000,00 Opracowanie  koncepcji
rozbudowy  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Osieczanach.

Wniosek 6

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radny

Wojciech Malinowski

Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

150000,00 60017  Kompleksowa  poprawa
bezpieczeństwa  i  komunikacji  w
mieście  i  gminie  Myślenice  –
Wykonanie  nawierzchni  z
asfaltobetonu  w  m.  Trzemeśnia
droga do Janiów.

- Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Myślenice na 2019 
rok po uwzględnieniu w/w wniosków.

Głos zabrała Skarbnik Anita Kurdziel omawiając autopoprawki do projektu budżetu gminy na 2019 rok.
Burmistrz  zwrócił  się  ,  o  przyjęcie  uchwały  budżetowej  w  wersji  przedstawionej.  
Odzwierciedla ona stan zastany po poprzedniej kadencji rady. Sytuacja budżetu na najbliższy rok i kolejny jest
trudna. W głównej mierze zablokowane są środki na realizację trzech największych inwestycji,  to jest: projekt
rewitalizacji,  wyposażenie nowego  budynku  Muzeum  Niepodległości,  budowa ścieżek  rowerowych  i  punktu
widokowego w Drogini, których koszt wyniesie około 40 milionów złotych. Dochodzą jeszcze drobne inwestycje
rozpisane w budżecie, co w sumie tworzy listę zadań inwestycyjnych w gminie Myślenice. Znaczna część kwoty
przeznaczona  jest  na  realizację  w/w zadań,  na  które  gmina  ma  otrzymać  dofinansowanie  z  Urzędu
Marszałkowskiego z funduszy europejskich. Zadłużenie gminy wynosi prawie 150 milionów złotych, co stanowi 77%
zaplanowanych dochodów ogółem, zadłużenie (  kredyty pożyczki  )  wynosi  ponad 12 milionów złotych.  Kwota
obsługi długu to ponad 5 milionów złotych. Ogranicza to możliwości gminy, w perspektywie zaciągania kredytów na
ważne inwestycje. Konieczne jest wykonanie remontów pomieszczeń szkolnych i przedszkolnych, które są wynikiem
zaniedbań, mianowicie nie realizowano nakazów Sanepidu, Straży Pożarnej , czy Nadzoru Budowanego. Prace te
trzeba wykonać w trybie pilnym. Potrzebne jest wykonanie remontów gminnych dróg oraz innych zadań, które
gmina  będzie  realizowała  w  miarę  posiadanych  środków.  Na  obecną  sytuację  budżetu miało  wpływ
przeinwestowanie niektórych inwestycji, w tym budowy muzeum, która pierwotnie miała kosztować 5,7 milionów
złotych, a na chwilę obecną wynosi 9,5 miliona złotych, w perspektywie jest jeszcze doposażenie obiektu i jego
funkcjonowanie, które ma kosztować kolejne 2 miliony złotych.  W wydatkach bieżących znaczna kwota dotyczy
wzrostu  na  funduszu  płac  w  gminie,  to pona  pół  miliona  złotych  podwyżek przyznanych  pracownikom przez
poprzedniego  burmistrza,  co  również  ogranicza  możliwości  budżetu  gminy.  
Radni pełniący funkcję radnego w poprzedniej kadencji, nie byli świadomi tego, co działo się na tej sali. Część
radnych poprzedniej kadencji ponosi odpowiedzialność za podejmowane decyzje w poprzednich latach. Zastana
sytuacja jest wynikiem podjętych decyzji w poprzedniej kadencji, a niektóre z nich tuż przed jej zakończeniem,
chociażby podpisanie kolejnego zobowiązania, umowy kredytowej na 16 milionów złotych. Rezerwa inwestycyjna
jest w znacznym stopniu ograniczona.  Burmistrz podkreślił, że potrzeby zgłoszone przez radnych są ważne, jednak
zwrócił  się  o  wykazanie  wyrozumiałości  przy  zgłaszaniu  wniosków.  W  pierwszej  kolejności  należy  realizować
najpilniejsze potrzeby, które są wynikiem wcześniejszych decyzji, należy tutaj zwrócić uwagę na zadania, które
mają  zostać  wykonane przy  współpracy  z  powiatem.   Wydatki  Gminy Myślenice  w kwocie pona 70  milionów
dotyczą funkcjonowania  oświaty, którą  czeka  zakończenie  nie  tylko  reformy  ogólnopolskiej,  ale  również
przeprowadzenie reformy gminnych placówek, bowiem taka potrzeba przejawiała się już wtedy, kiedy był radnym
w kadencji 2006-2010. Nadmienił, że trzeba będzie się zmierzyć ze środkami przeznaczanymi w znacznej kwocie
1,6  mln.zł.  na  godziny  dodatkowe  dla  nauczycieli.  Wynik  przeprowadzonego  audytu  pokazuje,  że  obecnie
prowadzone działania nie mogą być dalej realizowane, w tym względzie. Ma nadzieję że większość nauczycieli
znajdzie miejsca pracy w szkołach powiatowych. W tym punkcie uda się zrobić znaczną korektę. Radnym z którymi
wcześniej rozmawiał, podziękował za wycofanie złożonych wniosków. 
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Zadeklarował,  że  inwestycje  w  jednostkach  edukacyjnych  będą  realizowane  w  pierwszej  kolejności.   
Sprawy zgłaszane w interpelacjach, gmina będzie starała się realizować na bieżąco, aby mieszkańcy poczuli, że
gmina  się  nimi  zajmuje,  a  nie  że  tylko  pobiera  od  nich podatki.
Głos zabrał radny Tomasz Wójtowicz, który powiedział, że z kilkoma sprawami nie może się zgodzić. Mianowicie
koszty muzeum były znane w kampanii wyborczej, to samo było z zadłużeniem, ciężka sytuacja budżetu była znana
oraz konieczność kontynuowania programów rozpoczętych przez poprzedniego burmistrza. Mimo to burmistrz dał
mieszkańcom gminy szereg obietnic bardzo kosztownych. Nie został obarczony projektem budżetu, gdyż nie został
on złożony przez poprzednika do 15 listopada, ponieważ burmistrz zrezygnował 2 listopada. Projekt budżetu jest
autorskim  dziełem  burmistrza  i  pani  skarbnik.  Pewne zadania  muszą  być  kontynuowane,  bo  są  potrzebne  i
wyczekiwane przez mieszkańców. Nie wierzy, że podwyżki zawalą budżet gminy. Wszyscy chcą, aby w urzędzie
pracowali  fachowcy,  ludzie  kompetentni,  a  wiadomo  że  tacy  pracownicy  muszą  dobrze  zarabiać.  
Radny podkreślił, iż radni poprzedniej kadencji byli świadomi podejmowanych decyzji, jednocześnie zwrócił się do
burmistrza,  aby  nie  mówił, że  nie  byli  świadomi  podejmowanych  decyzji.
Burmistrz zwrócił się do radnego, aby nie wmawiał, że jest to jego autorski budżet. Zaznaczył, że na realizację
obietnic ma 5 lat. Radni poprzedniej kadencji również z Klubu „Prawo i Sprawiedliwość” nie mieli świadomości, o
pewnych  sprawach,  chodzi  tu  o  umowę  kredytową  podpisaną  końcem  października  2018  roku,  dokonanych
podwyżkach,  przyznanych  nagrodach,  czy  działaniach  w gminnych  spółkach.  Przez  4  lata  poprzednie  nie  byli
pracownicy  doceniali,  mimo iż  te  pieniądze  im  się  należały.  Będąc  burmistrzem elektem zwracał  się,  by  nie
zaciągano  zobowiązań  pod  koniec  kadencji  rady.  Mieszkańcy  oczekują  od  nas  dobrej  pracy  na  rzecz  Gminy
Myślenice.
Radny Tomasz Wójtowicz powiedział, że mieszkańcy burmistrzowi zaufali i od burmistrza będą oczekiwać realizacji
obietnic  wyborczych.  Nadmienił,  iż  nagrody  były  przyznawane  corocznie  pracownikom.  
Radny Mirosław Fita zapytał,  jaki  wpływ na projekt budżetu mają zalecenia Regionalnej  Izby Obrachunkowej?
Zwracając jednocześnie uwagę, że burmistrz na realizację obietnic wyborczych ma 5 lat. Przypomniał, że od wielu
lat czeka na realizację oświetlenia ulicy Bergela w Myślenicach. Zwrócił  uwagę radnemu, że neguje pracę pani
skarbnik.
Radny Tomasz Wójtowicz powiedział, że kibicuje by obietnice zostały zrealizowane. Jednocześnie podkreślając, iż
nigdy  nic  nie  powiedział,  o  negacji  pracy  pani  skarbnik,  na  żadnej  komisji.
Skarbnik Gminy Anita Kurdziel wyjaśniła, że w związku z rezygnacją burmistrza Macieja Ostrowskiego w dniu 2
listopada 2018 roku praca  nad uchwałą budżetową wymagała  bardzo  dużego zaangażowania.  Powiedziała,  że
bierze pełną odpowiedzialność za przedstawiony projekt budżetu, który został  przygotowany pod jej nadzorem
przez Biuro Budżetu i Analiz i w oparciu o uchwały wcześniej podjęte. Nie ma w tym budżecie nic nowego, nie ma
zadań z Wieloletniej Prognozy Finansowej przyjętej w dniu 8 listopada 2018 roku, ponieważ te zadania się nie
zmieściły.  Jednocześnie  przypominając,  o  tym,  że  w/w  problem  wcześniej  sygnalizowała.  Burmistrz  podpisał
projekt,  bo  jest  organem  wykonawczym.  Kolejno  udzieliła  wyjaśnień  w  kwestii  zaleceń  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej.
Radny  Mirosław  Fita  zapytał,  o  konsekwencje  przyjęcia  przedstawionych  autopoprawek  dla  budżetu?  
Skarbnik gminy odpowiedziała, że należy się zastanowić, czy będzie on możliwy do zrealizowania, tak jak powinien
być  zrealizowany,  czyli  zgodnie  z  zawartymi  już  wcześniej  umowami  na  dofinansowanie  projektów
dofinansowanych przez Urząd Marszałkowski. Przede wszystkim chodzi tutaj o rewitalizacje rynku, gdzie kosztorys
inwestorski jest mocno nie doszacowany, może się okazać , że po rozstrzygnięciu przetargu z budżetu gminy trzeba
będzie  na  to  zadanie  przeznaczyć  dodatkowe  środki  finansowe.  Będzie  to  też  dotyczyć  projektu  na  ścieżki
rowerowe,  ogłoszone  wcześniejsze  przetargi  zostały  unieważnione  ze  względu  na  zbyt  wysokie  koszty  ich
wykonania.  
Głos zabrał Z-ca burmistrza Mateusz Suder zwracając się do radnego Tomasza Wójtowicza, że teraz nie ma obaw,
że budżet wytrzyma przyjmując zgłoszone poprawki, a przez ostatnie 4 lata, kiedy Radni Klubu „PiS” wnioskowali o
mniejsze kwoty do budżetu, nie miał odwagi podnieść za nimi rękę. Taką samą postawę prezentował klub radnego,
Klub  Macieja  Ostrowskiego.  Jednocześnie  poinformował,  o  pilnej  potrzebie  wykonania  zadań  w  Myślenickim
Ośrodku  Kultury  i  Sportu,  które  zgłosił  dyrektor  tejże  placówki,  są  to  kwoty  wysokości  kilkuset  złotych.
Radny Tomasz Wójtowicz powiedział, że będzie głosował za przyjęciem budżetu, tak jak to czynił dotychczas na
komisjach.
Głos zabrał radny Bogusław Podmokły, który podkreślił, iż jako były radny nie ma żadnych wątpliwości, co do tego,
że ponosi odpowiedzialność za działania poprzedniej rady. Jest gotowy na każdą decyzje rady miejskiej poprzedniej
kadencji rozmawiać i co do każdej ma uzasadnienie i za każdą ponosi odpowiedzialność. Funkcja radnego, nie jest
funkcją prostą, trzeba też umieć podjąć decyzje trudne. Takie decyzje trudne były podejmowanie, nie w ostatniej
kadencji, ale poprzednich, które miały wpływ nawet na budżet tegoroczny. W czasie swojej wypowiedzi burmistrz
poruszył kwestie środków finansowych, nadwyżki na pensje dla nauczycieli w kwocie 1,6 miliona złotych. Wydźwięk
tej informacji nie był prosty, czyli  że coś w tek kwocie jest niewłaściwego. Zapytał, czy burmistrz wie skąd ta
nadwyżka?
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Burmistrz odpowiedział, że z karty nauczyciela. 
Radny  Bogusław  Podmokły  wyjaśnił,  że  gminy  które  do  tej  pory  wypłacały  wyrównanie  nauczycielom,  to  w
obecnym roku wypłacają znacznie mniejsze kwoty, niż w latach poprzednich, z tego względu, że we wszystkich
gminach tworząc  szkoły podstawowe,  każdy organ prowadzący  miał  świadomość,  że od najbliższego września
będzie  ubywało  oddziałów,  w związku  z  tym będzie  brakowało  godzin.  Każdy  organ  prowadzący  podejmował
decyzje,  o nie  zatrudnianiu  nowych nauczycieli,  tylko przyznawaniu nadgodzin,  aby zniwelować kwestie  braku
etatów, lub też przyjmować ludzi na rok i po roku ich zwalniać. Powstała nadwyżka wynika z tego, że w tym roku w
większości szkół podstawowych przyznawano godziny ponadwymiarowe. W znacznej części przypadków jest nawet
1,5 etatu.
W  tej  nadwyżce  nie  ma  niż  niezwykłego,  to  są  realia  wynikające  z  tego,  że  był  taki  rok.  
Jeżeli utrzyma się zapis karty nauczyciela, o ustawowych średnich, to jeszcze w roku 2019 się zmieścimy, godziny
ponadwymiarowe jeszcze będą. Potem nauczyciele zejdą na „gołe” etaty. Dopiero w 2020 roku gmina stanie przed
problemem, że będzie dopłacać do pensji nauczycielskich. Strach pomyśleć, co będzie później jeżeli zapisy karty
nauczyciela się utrzymają. Nie ma w tym przypadku żadnej rzeczy niezwykłej. 
Burmistrz odpowiedział, iż chciał zwrócić uwagę na pewne zapisy w budżecie. Jednak on będzie mówił o nadpłacie
w wysokości ponad 1,6 miliona złotych, na którą gminy nie stać w chwili obecnej. Trzeba będzie zoptymalizować te
wydatki.
Radny Bogusław Podmokły powiedział, że bez podejmowania żadnych decyzji te nadpłaty znikną, bo od września
tych dopłat nie będzie. Jeszcze rok 2019 prawdopodobnie zamkniemy na zero, a w 2020 roku będziemy mieli
problemy i będziemy musieli dopłacać.
Radny Czesław Wierzba zapytał,  czy zabezpieczono w budżecie kwotę 800 tysięcy złotych na zakup gruntu w
Głogoczowie, która ma być wypłacona prawdopodobnie w miesiącu kwietniu, który zakupiono w ubiegłym roku?
Jednocześnie zapytał ile wyniosła wycena nieruchomości zakupionych po budowę tunelu w Głogoczowie? Czy cena
była negocjowana, czy też nie? Działka i posesja była do sprzedania przez wiele lat. Mieszkańcy znali pierwotną
cenę  jaką  chcieli  właściciele.  Duże  zdziwienie  było  kiedy  okazało  się,  że  otrzymali  1,1  miliona  złotych.  Czy
lokalizacja była uzgadniana z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad i czy instytucja ta chciała wykupić ten
teren?
Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie została zabezpieczona kwota 800 tysięcy złotych. Z informacji otrzymanych od
pracowników  Wydziału  MI,  którzy  sprawę  prowadzili  wynika,  że  negocjacje  z  właścicielami  nieruchomości
podejmowane były przez burmistrza Ostrowskiego, ustalona kwota to 1,1 miliona złotych.
Poinformował,  że  zlecono  wykonanie  wyceny  przedmiotowej  nieruchomości  w  grudniu  ubiegłego  roku,  która
opiewa na kwotę 950 tysięcy złotych. Na chwilę obecną nie spotkał się z informacją, aby lokalizacja pod inwestycję
była analizowana z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i  Autostrad.  Rada podjęła  decyzje o zakupie działki.  
Najpierw zakupiono nieruchomość, a potem rada zmieniła plan, przeznaczenie terenu z mieszkaniowo-usługowego
na funkcję komunikacyjną. Z automatu wycena powinna być niższa. Dziwi się że w taki sposób został procedowany
zakup działki.  Sprawa będzie poddana analizie, czy Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad poprowadzi inwestycje po
zakupionym terenie.
Radny Czesław Wierzba nadmienił, że część działki tuż przy Zakopiance nie została wykupiona, gdzie jest wielu
właścicieli. Natomiast wykupiono dalszą część od Zakopianki.
Radny Mirosław Fita zapytał, czy poprzedni burmistrz robił wycenę gruntu?
Burmistrz wyjaśnił, że wcześniej nie było wyceny, musiały być negocjacje, o innych propozycjach nic nie wiadomo.
W temacie będą prowadzone rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Grażyna  Ambroży  powiedziała,  że  szkoda  jest,  że  burmistrz  nie  sporządził  listy
koniecznych remontów i inwestycji w ramach rezerwy inwestycyjnej i nie umieścił ich w budżecie. Zwróciła uwagę,
że radni nie znają tej listy zadań. Kolejno zapytała dlaczego tak istotna autopoprawka nie została przedstawiona w
Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej? Zdaniem  wiceprzewodniczącej  dwie  inwestycje  wpisane  w  budżecie,
przygotowanie dokumentacji,  nawet jeżeli  były wpisane w Wieloletniej Prognozie Finansowej, to one są czymś
nowym, dotyczy  to  przebudowy drogi  łączącej  ulicę Sienkiewicza z  drogą  wojewódzką  -  nowa dokumentacja,
przebudowa  drogi  zbiorczej  DK7  od  ulicy  Sobieskiego  do  Sienkiewicza.  Obejście  zachodnie  –  jest  decyzja
środowiskowa, dokumentacja w trakcie. 
Burmistrz powiedział, że w/w zapisy budżetu są kontynuacją decyzji podjętych w poprzednich latach. 
Skarbnik Gminy Anita Kurdziel wyjaśniła, że Regionalnej Izbie Obrachunkowej przedkłada się tylko projekt budżetu,
autopoprawki nie są opiniowane. Przyjęty budżet gminy zostanie przesłany wraz z dokonanymi zmianami, który
następnie zostanie sprawdzony przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Jeżeli uzna ona, że jest coś nie zasadne, to
wnosi o usunięcie nieprawidłowości lub wszczyna postępowanie o unieważnieniu. Będzie wydawało opinie tylko o
kwocie długu.
Wyjaśniła, że remonty oświatowe nie zostały wpisane, ponieważ nie były szczegółowo skosztorysowane.
Burmistrz wyjaśnił,  że po spotkaniu w dyrektorami placówek przedszkolnych i szkolnych okazało się, ile zadań
remontowych w trybie pilnym jest do wykonania. Część z tych zadań jest już przeterminowanych. Stąd potrzeba
wykonania w/w remontów w pierwszej  kolejności.  Sporządzono  audyt  wewnętrzny,  który  wskazuje  na pewne
rozwiązania. Wiąże się to z wykonanym audytem, z którym opinia publiczna zostanie poinformowana w najbliższym
czasie.
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Głos zabrał radny Kamil Ostrowski zapewniając, że on oraz inni radni z Klubu Macieja Ostrowskiego poprzedniej
kadencji  i  obecnej,  ponoszą  odpowiedzialność  za  to  ,  iż  są  radnymi.  Podejmowali  odpowiedzialnie  decyzje,  z
większości są dumni, chociażby z budowy Muzeum Niepodległości. Muzeum jest czymś pięknym, co pozostaje na
lata, napawa do dumy. Oczywiście zdania mogą być podzielone. O niektórych sytuacjach dowiedział się dopiero z
wypowiedzi burmistrza. Sesja jest miejscem, gdzie radni powinni rozmawiać, podejmować dyskusje. Podpisuje się
pod wnioskiem pana Podmokłego. Każdy radny chce dobra dla swoich mieszkańców, tak też każdy radny czując tę
odpowiedzialność składa wnioski i chce służyć dobrze swoim mieszkańcom. W wypowiedziach cały czas wraca się
do tego co było. Zaapelował do wszystkich, aby patrzyć pozytywnie na przyszłość. Radni są od tego, aby zmieniać
przyszłość na lepsze.
Burmistrz powiedział, iż mimo wszystko przez trudną sytuację budżetu patrzy optymistycznie na przyszłość. Ma
nadzieję,  że przy współudziale  rady uda się stworzyć  odpowiednie warunki dla rozwoju  Myślenic.  Nie było  na
remonty szkół, budowy sal  gimnastycznych, które powinny być zrealizowane w pierwszej kolejności,  a dopiero
później powinny zostać podjęte decyzje o inwestycjach, z których w przyszłości powinniśmy być dumni. 
W imieniu  swoim i  radnych klubu „PiS”  powiedział,  że  patrząc  na muzeum sprawa została  przeinwestowana,
pochłonęła  ogromne  środki  finansowe  i  na  tym  nie  koniec.  Na  marginesie  nadmienił,  że  specyfikacja  na
wyposażenie obiektu została źle sporządzona, co z pewnością będzie gminę dodatkowo kosztować. 
Nie ucieka od odpowiedzialności za to, co zastał i co chce realizować. Zaapelował, o umożliwienie mu zrealizowania
najpilniejszych potrzeb remontowych w szkołach i przedszkolach. 
Radny  Kamil  Ostrowski  przeprosił  z-cę  burmistrza  za  to,  że  w  swojej  wypowiedzi  dotknął  jego  stanowiska,
przypomniał  że  często mówiono,  że  dyrektor  urzędu był  urzędem fikcyjnym i  niepotrzebnym,  a teraz  w jego
miejsce powołuje się inne stanowisko z-cy burmistrza.  Jeżeli mówi się o zaciskaniu pasa, oszczędnościach, to w
pierwszej kolejności należy zacząć od siebie.
Burmistrz powiedział, że przygotowany audyt dokładnie mówi o tym, kto na jakich stanowiskach był zatrudniany i
jakie czerpał z tego korzyści finansowe i majątkowe. Są wskazania i wątpliwości, czy pracując na takim stanowisku,
fikcyjnym  stanowisku  dyrektora  urzędu  i  po  co  to  było  stworzone.  O  tej  sprawie  państwo  zostaniecie
poinformowani. Prawda może się okazać gorzka, a konsekwencje surowe dla osób, które w poprzedniej kadencji
pełniły różne funkcje i prace dla urzędu. Zostały również wypłacone nagrody z dniem 2 listopada 2018 roku, w tym
ekwiwalent dla dyrektora urzędu w pewnej kwocie, sprawą będą się musiały zając służby pełniące nadzór nad
gospodarowaniem finansów gminy w poprzednich latach.
Radny Mirosław Fita przyznał, że opowiadał się za muzeum. Przypomniał, że radni klubu „PiS” byli za muzeum, ale
nie za takie pieniądze, bo koszty tej inwestycji wynoszą ponad 11 milionów złotych. 
Radny Tomasz Wójtowicz zaproponował przedstawienie audytu w pierwszej kolejności radnym, a dopiero później
opinii publicznej.
Burmistrz  odpowiedział,  że  propozycje  przeanalizuje  ze  swoimi  współpracownikami,  o  formie  przedstawienia
wniosków pokontrolnych poinformuje osobno.
Przewodniczący  rady  Jan  Podmokły  powiedział,  że  padło  wiele  słów  pod  kątem  radnych  KWW  Macieja
Ostrowskiego,  w  tym  również  pod  jego  kątem.  Nie  był  radnym  ostatniej  kadencji  rady,  tylko  poprzedniej.  
Może odpowiadać za  inwestycje poprzedniej kadencji, za które odpowiedzialność ponosi obecna rada.
W zasadzie nie rozumie pewnych sytuacji, mianowicie z jednej strony burmistrz mówi, że nie ma pieniędzy na
inwestycje oświatowe, nie są mu znane te inwestycje rozpoczęte, a z drugiej strony dzisiaj pewne inwestycje są
rozpoczynane. Z niektórymi można by poczekać, skoro są takie potrzeby w oświacie. 
Na komisji w dniu wczorajszym podnosił sprawę budowy chodnika w Zawadzie , aby nie rozpoczynać tego zadania.
Intencją  było,  aby  porozmawiać,  wykonać  inwestycje  chodnikową  w  przyszłym  roku,  kolejną  za  dwa  lata.
Zgłoszone  wnioski  radnych  traktuje  na  równi  z  niezbędnymi  zadaniami  do  wykonania  w  oświacie,  ponieważ
podnoszone są przez naszych mieszkańców jako priorytetowe. Wniosków inwestycyjnych do wykonania w jego
miejscowości  byłoby na około 1,5 miliona złotych.  Została zgłoszona tylko jedna droga,  która powinna zostać
wykonana. 
Przewodniczący obrad zwrócił uwagę na zalecenia pokontrolne w jednostkach oświatowych pod kątem Państwowej
Straży Pożarnej, mianowicie przeprowadził rozmowę z panem komendantem i nie jest to takie wszystko idealne jak
pan burmistrz przedstawił.  Być może że dyrektorzy poszli  na skróty. We wnioskach pokontrolnych dotyczących
zakupu oddymiaczy na korytarzach,  napisano „lub innych rozwiązań”, które mogłyby być tańsze. 
Podsumowując  powiedział,  że  wnioski  swoje  traktuje  na  równi  z  wnioskami  niezbędnymi  w  zakresie
bezpieczeństwa, w zakresie poruszania się mieszkańców, w tym dzieci.
Burmistrz  odniósł  się  do  inwestycji  budowy  chodnika  w  Zawadzie.  Wniosek  Starosty  wpłynął  w  trakcie
procedowania prac nad budżetem. Nie uchyla się od rozmów w kwestii planowania inwestycji. Jednakże patrząc jak
radni odnoszą się do jego wniosków, pracy przy budżecie na obecny rok, jak radni pracują na sesji, nie widzi woli
dobrej współpracy. Nie wie z kim przewodniczący rozmawiał, z panem Kagankiem, który wcześniej powiedział, że
ustalone terminy nie będą przekładane, trzeba je realizować. Pan przewodniczący o tym nie wiedział, jako osoba
która  dla  gminy  miała  opracowywać  sprawy  z  zakresu  przeciw  pożarowego.
Być może nie wiedział pan o tym, bo umowy z roku 2015, 2016 , czy początku roku 2018 roku nie były objęte
zleceniem, które  wykonywał  przewodniczący.  Zapewnił  radnych,  że  remonty  zostaną  zrealizowane  w trosce  o
bezpieczeństwo korzystających z placówek oświatowych.
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Radny Piotr Motyka zwrócił uwagę, że chodnik w Zawadzie jest realizacją zadania rozpoczętego w roku 2018 o
długości 100 metrów. Chodnik realizowany będzie na odcinku bardzo niebezpiecznym, którym dzieci uczęszczają do
szkoły. 
Burmistrz zwrócił uwagę, że jest to jedyna inwestycja realizowana przy szkole w Zawadzie, poza placami zabaw.
Poinformował, że gmina musiała zwrócić otrzymaną dotację przez nie ukończenie boiska w Zawadzie w terminie.
Przewodniczący  rady  zwrócił  uwagę,  że  nie  jest  przeciwny  budowie  chodnika  w  Zawadzie,  prosił  jedynie  o
uzgadnianie pewnych spraw wcześniej. W Drogini i Łękach też jest kontynuacja budowy chodnika, a w odpowiedzi
na zgłoszoną interpelację otrzymał informacje, że inwestycja nie jest umieszczona.
Kolejno przyznał, że był zatrudniony. Zwrócił też uwagę na fakt, że wnioski pokontrolne są ostateczne, ponieważ
dyrektorom nie chciało się złożyć wniosków o przedłużenie, być może nie byłyby ostateczne. Nie wie czy dotyczy,
to wszystkich dyrektorów.
Burmistrz  nawiązał  do wypowiedzi  z-cy burmistrza,  który podnosił  sprawę problemów w Myślenickim Ośrodku
Kultury i Sportu, o które radni również powinni zapytać. Wiedza o zaistniałych sytuacjach znana była od wiosny
2018  roku.  Wicedyrektor  Szewczyk  informował  jego  poprzednika,  nie  wie  dlaczego  z  pewnymi  decyzjami
oczekiwano tak długo, aby weszła Prokuratura, Inspekcja Pracy, nastąpiło badanie ksiąg finansowych.
Wystąpi  do  pana  Kaganka  z  zapytaniem,  w  kwestii  dyrektorów  gminnych  placówek,  którzy  nie  wystąpili  z
odpowiednimi  wnioskami,  będą  wyciągane  konsekwencje,  jak  również  w  stosunku  do  tych  którzy  wykonali
inwestycje w gminie w sposób nieprawidłowy. Zagrażają one zdrowiu i bezpieczeństwu dzieci, bo takie też na
terenie gminy są, co wykazały przeprowadzone wizje w terenie. 
Głos zabrał radny Tomasz Wójtowicz zwracając jednocześnie uwagę jak wiele inwestycji zostało wykonanych w
oświacie  w  ostatnich  latach,  chodzi  o  boiska  przy  szkołach,  inwestycje  przy  Szkole  Podstawowej  nr  2  w
Myślenicach. Podkreślił, że jeżeli chodzi o współprace z klubem radnych, to burmistrz rozmawia tylko przez media.
Jednocześnie zaprosił burmistrza do współpracy.
Przewodniczący obrad zwrócił uwagę, aby dyskusje zamknąć w obrębie budżetu.
Burmistrz odpowiadając na powyższe stwierdził, że inwestycja przy Szkole Podstawowej nr 2 nie została wykonana
w okresie ostatniej kadencji. Wykonano ją parę lat wcześniej, może nawet w kadencji, kiedy był radnym miejskim,
to jest w roku 2010, czy 2011.
Radny  Tomasz  Wójtowicz  powiedział,  że  Burmistrz  mówił,  o  poprzednich  kadencjach,  a  boiska  przy  szkołach
podstawowych także powstały w poprzedniej kadencji.
Radna Małgorzata  Jaśkowiec  zwróciła  się  o  wyjaśnienie,  na co  podpisano  umowę kredytową  na 16 milionów
złotych i co ona będzie finansowała?
Odpowiedzi  udzieliła  skarbnik  gminy  wyjaśniając,  że  umowa  dotyczyła  realizacji  trzech  dużych  projektów
współfinansowanych  ze  środków  europejskich.  Chodzi  tu  o  realizacje  ścieżek  rowerowych,  budowę  wieży
widokowej, rewitalizację rynku wraz z budową muzeum. Kredyt miał być w latach 2018 i 2019, musiał zostać
uruchomiony w roku 2019, ponieważ muzeum powstało,  a do dnia dzisiejszego gmina nie  otrzymała żadnych
środków finansowych z Urzędu Wojewódzkiego. 
Radna Halina Dyląg powiedziała, że wiele informacji uzyskała z wypowiedzi poprzedników. Wyraziła nadzieje, że
zaplanowane remonty w placówkach oświatowych zostaną wykonane. Jednocześnie zapytała, ile osób odwiedziło
muzeum od jego otwarcia?
Burmistrz odpowiedział,  że wszyscy radni w przyszłym tygodniu otrzymają pisemną informację dotyczącą ilości
osób , które odwiedziły muzeum w okresie od 11 listopada 2018 roku do końca stycznia 2019 roku. 
Głos zabrał radny Bogusław Podmokły odnosząc się do kwestii muzeum, która była jedną z trudnych podjętych
decyzji,  gdzie  były  argumenty  za  i  przeciw.  W  muzeum znalazło  się  miejsce  dla  dotychczasowego  Muzeum
Regionalnego,  które  funkcjonowało  w  złych  warunkach,  w  lokalu  dzierżawionym,  gdzie  gmina  płaciła  roczną
dzierżawę. Budowa muzeum rozwiązała problem Muzeum Regionalnego. Przez ostatnie 10 lat zastanawiano się co
roku, gdzie go przenieść, aby był w godnych warunkach. Każdy chciałby, aby koszty inwestycji były niższe, by było
dofinansowanie.  Jeżeli  chodzi  o  przetarg,  część  radnych  zgłaszała  o  jego  unieważnienie,  ogłoszenie  nowego,
którego cena być może byłaby niższa lub też nie. Patrząc na ceny na rynku zauważono ogromny skok cenowy. W
tym przypadku spotykamy się z sytuacją, gdzie nie ma prostych odpowiedzi, czy decyzje były właściwe, czy też nie.
Kolejno  zwrócił  się  do  pani  skarbnik,  o  przedstawienie  wysokości  kwot  dotyczących  dokonywanych  korekt  w
budżecie od 2015 do 2018. 
Skarbnik gminy Anita Kurdziel przedstawiła informację dotyczącą dokonanych zmian w budżecie gminy w latach
2015, 2016, 2017 – w brzmieniu jak załącznik do protokołu.
Radny Czesław Wierzba zapytał, czy rewitalizacja rynku myślenickiego jest konieczna? Zwrócił uwagę, że zadanie
to pochłonie ogromne pieniądze. Jeżeli da się cofnąć pewne decyzje, to należy się nad tym zastanowić.
Burmistrz odpowiedział, że na decyzje o realizacji tego planu musimy czekać do czasu rozstrzygnięcia przetargów.
Procedowane są korekty do zaproponowanego projektu złożonego do Urzędu Marszałkowskiego mające na celu
obniżeniu  kosztów zadania.  Wyniki  przetargu  pokażą,  czy  Myślenice  stać  jest  na  takie  zadanie.  Jeżeli  koszty
przekroczą możliwości finansowe gminy, wówczas trzeba będzie podjąć ostateczną decyzję w temacie. Podkreślił,
że inwestycja została w dużym stopniu niedoszacowana.
Radny Wojciech Malinowski zapytał z czyjej inicjatywy zabezpieczono w budżecie kwotę w wysokości 300 tysięcy
złotych na realizacje chodnika w Zawadzie, a nie w Trzemeśni, gdzie również jest kontynuacja budowy chodnika?
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Chodzi tu o odcinek bardzo ruchliwy na wysokości domu starców. Kolejno zapytał, czy zaplanowana kwota zostanie
w całości wykorzystana, czy powstaną jakieś oszczędności przy realizacji zadania?
Burmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie po rozstrzygnięciu przetargu Starosta wystąpi o uzupełnienie środków
finansowych, tak jak to było w latach poprzednich.
Autopoprawka wiąże się z wnioskiem Starosty, o dokończenie zadania wykonanego przy drodze powiatowej na
odcinku 400 metrów,  dotyczy  bezpieczeństwa mieszkańców w szczególności  dzieci  uczęszczających  do szkoły.
Zwrócił uwagę, że jest to również realizacja uchwały rady z dnia 28 kwietnia 2017 roku.
Radny Wojciech Malinowski przypomniał, że w Trzemeśni w ubiegłym roku zrealizowano chodnik zakończony na
wysokości  skrętu  na  Radlanki.  Zaznaczył,  że  kolejny  odcinek  około  100  metrów  znajduje  się  na  wysokości
„Skalnika”, gdzie nie ma pobocza, na zakręcie jest słaba widoczność, dodatkowo drogą na przedmiotowym odcinku
poruszają się pensjonariusze domu społecznego. Dlatego też wnioskuje, o wykonanie chodnika na w/w odcinku.
Burmistrz  przyznał,  że  radny  ma racje,  przyjdzie  czas  na wykonanie  w/w odcinka,  może w przyszłym roku.  
W ramach  realizacji  programu  dotyczącego  usuwania  niebezpiecznych  miejsc  na  drogach,  do  którego  będzie
występował o realizację innych pilnych zadań.
Radny  Wacław  Szczotkowski  zapytał,  co  z  realizacją  budowy  węzła  drogowego  w  Jaworniku  i  jak  wygląda
finansowanie tej inwestycji? Czy z budżetu gminy będą przeznaczane środki finansowe na realizację w/w zadania?
Burmistrz wyjaśnił, że środki w wysokości 650 tysięcy złotych na dokończenie dokumentacji projektowej zostały w
budżecie gminy zabezpieczone. Do chwili obecnej gmina wydała na w/w około 1 milion złotych. Właściwy projekt
budowy  pełnego  węzła  zostanie  zaakceptowany  przez  Generalną  Dyrekcję  Dróg  Krajowych  i  Autostrad,
uzgodniony w październiku 2017 roku, a od czego odeszła Gmina Myślenice i Urząd Marszałkowski.  Dokumentacja
przygotowana przez projektanta,  złożona na tamten czas pozwoli  wywiązać się z deklaracji  gminy.  Inwestycja
ważna dla rozwoju  gminy i  bezpieczeństwa.  W ciągu najbliższych miesięcy inwestycja  zostanie skierowana do
realizacji  przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i  Autostrad,  jako właściciela i  zarządcę drogi  najwyższego
szczebla.
Radny  Bogusław  Podmokły  powiedział,  że  cieszy  go  iż  autorem  budżetu  jest  pani  skarbnik.,  ponieważ  jest
zwolenniczką ostrożnego planowania budżetu. Takiego samego zdania jest radny. Zadań zawsze było wiele, jednak
w ciągu roku znajdywały się środki na ich realizację. Radny ma nadzieję, że w ciągu roku nie będzie tak źle z
budżetem.
Skarbnik  gminy  odpowiadając  zwróciła  uwagę,  iż  zasada  ostrożności  jest  podstawową zasadą  przy  tworzeniu
budżetu.
W  związku  z  brakiem  głosów  w  sprawie  budżetu  Przewodniczący  obrad  Jan  Podmokły  zamkną  dyskusję,
przechodząc do głosowania nad wnioskami zgłoszonymi do projektu budżetu gminy na 2019 rok.
Głos zabrał radny Tomasz Wojtowicz zgłaszając wniosek, który nie uzyskał akceptacji Komisji Budżetu i Finansów :
„Dokończenie odwodnienia  drogi  na Dąbrowe,  pierwszą część inwestycji  wykonano.  Potrzeba jest  dokończenia
inwestycji. Woda wraz z kamieniami płynie w dól zagraża posesjom i nawierzchni drogi.”
Burmistrz powiedział, że wniosek został negatywnie zaopiniowany. Propozycja stoi w sprzeczności z obowiązującą
uchwałą rady. Zawnioskował, o nie głosowanie wniosku z przyczyn formalnych.
Radny Tomasz Wójtowicz zwrócił uwagę, że mowa jest o dwóch inwestycjach. Pierwszy etap został zakończony.
Nie jest to kontynuacja inwestycji, tylko nowe zadanie.
Skarbnik gminy przypomniała, o zapisie obowiązującej  uchwały rady, który mówi o tym że planowane wydatki
budżetu w roku planowanym i roku, w którym sporządzany jest projekt budżetu ujmuje się z wyodrębnieniem
zadań  budżetowych,  w tym zadań  inwestycyjnych z  dokładnością  wynikającą  z  dokumentacji  technicznej  (np.
projekt, pozwolenie na budowę, zgłoszenie zamiaru budowy). Zgłoszone zadanie nie posiada takiej dokumentacji. 
Burmistrz  powiedział,  że  zgłoszenie  radnego  przyjmuje,  w  ramach  posiadanych  środków  zadanie  będzie
realizowane.
Radny  Tomasz  Wójtowicz  podtrzymał  wniosek.  Podkreślając,  że  przeniesione  środki  pozwolą  na  wykonanie
niezbędnej dokumentacji i innych rzeczy związanych z tą drogą. 
Przewodniczący obrad ponownie zapytał, czy radny utrzymuje wniosek. 
Radny Tomasz Wójtowicz wniosek wycofał, przyjmując zapewnienie Burmistrza, że wniosek będzie realizowany w 
miarę posiadanych środków finansowych.

W związku  z  tym,  iż  nie  zgłoszono  innych wniosków,  rada  przystąpiła  do  głosowania  nad  wnioskami
przyjętymi przez Komisję Budżetu i Finansów Rady Miejskiej:
Wniosek 1 

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna  Eleonora
Lejda-Kuklewicz

Dział  758,  rozdz.  75818  -
Rezerwa celowa na inwestycje. 

148000,00 Położenie  kostki  brukowej  wokół
Zespołu Placówek Oświatowych w
Jasienicy 960 m2.
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Burmistrz powiedział,  że wniosek będzie wymagał  zgłoszenia do starostwa,  zwrócił  się do radnej  o wycofanie
wniosku.  Również  zawnioskował  o  wycofanie  wniosku  zgłoszonego  przez  przewodniczącego  rady  Jana
Podmokłego. Podkreślił, że wniosek radnej Eleonory Lejdy-Kuklewicz oraz sprawa wniosku drogi na Ratanice muszą
być przeanalizowane. Dlatego też zaproponował wycofanie w/w wniosków.
Wiceprzewodnicząca  rady  miejskiej  Eleonora  Lejda-Kuklewicz  zwróciła  uwagę,  że  wniosek  takiej  samej  treści
złożyła również pani dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Jasienicy. Wniosku nie wycofa, ponieważ dotyczy
niebezpiecznego  miejsca,  gdzie  jest  dużo  dziur,  połamanych  płyt  i  doszło  do  zwichnięć  uczęszczających  po
przedmiotowym terenie. Jednocześnie poinformowała, że koszty realizacji  zadania zostały obliczone przez firmę
budowlaną, nie trzeba będzie dokładać środków finansowych. Sprawę traktuje bardzo poważnie, zwróciła się o
poparcie wniosku.
Wiceprzewodnicząca rady miejskiej Grażyna Ambroży złożyła wniosek formalny, o przerwę w obradach.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek formalny, o przerwę w obradach sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Tomasz Wójtowicz
PRZECIW (10)
Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Piotr Motyka, 
Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Cachel
Wniosek nie uzyskał akceptacji.

W związku z powyższym Przewodniczący obrad Jan Podmokły kontynuując obrady poddał pod głosowanie 
wniosek nr 1.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, 
Wojciech Malinowski, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Tomasz Wójtowicz
PRZECIW (10)
Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Piotr Motyka, 
Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
Wniosek uzyskał akceptację.

Wniosek 2

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna  Eleonora
Lejda-Kuklewicz

Dział  758,  rozdz.  75818  -
Rezerwa celowa na inwestycje.

19000,00

Ukończenie rozpoczętego remontu
dodatkowej  sali  lekcyjnej  przez
położenie  wylewki,  podłogi  i
malowanie klatki schodowej.

Przewodniczący  obrad  Jan  podmokły  poinformował,  że  wniosek  o  wykonanie  drogi  leży  w  urzędzie  4  lata.
Właściciele terenów przeznaczonych pod drogę, przekazali grunty pod drogę aktem notarialnym 4 lata temu. Droga
jest w fatalnym stanie i wymaga natychmiastowej interwencji. 
Wniosek został wycofany. Jednocześnie Przewodniczący obrad zwrócił się do Burmistrza o zrozumienie sytuacji.
Wniosek 3

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radny Jerzy Cachel Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa  na  inwestycje  i  zakupy
inwestycyjne 

100000,00 Projekt budowy sali gimnastycznej
w Polance.
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Burmistrz Jarosław Szlachetka powiedział, że rozumie jak ważna jest budowa sal gimnastycznych w szkołach oraz
realizacja  innej  infrastruktury  oświatowej,  która  służy  właściwemu rozwojowi  dzieci  i  młodzieży.  Jednocześnie
ponownie  podkreślił,  że  w  pierwszej  kolejności  muszą  zostać  wykonane  zadania  w  placówkach  oświatowych
powstałe w wyniku zaległości zaleceń instytucji nadzorujących obiekty.
Zapewnił, że projekt sali gimnastycznej w Polance i rozbudowa szkoły w Osieczanach będą realizowane w ramach
posiadanych środków finansowych w trakcie roku.
Radny Jerzy Cachel podtrzymał złożony wniosek.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek nr 3.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, 
Wojciech Malinowski, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Tomasz Wójtowicz
PRZECIW (10)
Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Piotr Motyka, 
Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
Wniosek uzyskał akceptację.

Wniosek 4

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane  zwiększenie
wydatków

Radny Jerzy Cachel Dział  758,  rozdz.  75818  -
Rezerwa celowa na inwestycje i
zakupy inwestycyjne.

13000,00 Zakup  szafek  dla  uczniów  do
szatni  Szkoły  Podstawowej  w
Polance.

Burmistrz powiedziała , że zgłoszenie nie zasadne, bowiem zakupy będą realizowane jako priorytetowe. Wniosek 
nie przyjęty.
Radny Jerzy Cachel podtrzymał wniosek. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie Wniosek nr 4.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, 
Wojciech Malinowski, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Tomasz Wójtowicz
PRZECIW (10)
Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Piotr Motyka, 
Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
Wniosek uzyskał akceptację.

Wniosek 5

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane zwiększenie wydatków

Radna 

Grażyna Ambroży

Dział 758, rozdz. 75818 Rezerwa
celowa na inwestycje 

80000,00 Opracowanie  koncepcji
rozbudowy  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Osieczanach.

Burmistrz poinformował, o przeprowadzonej rozmowie z rodzicami w sprawie rozbudowy szkoły w Osieczanach. 
Inwestycja zaakceptowana.
Wiceprzewodnicząca rady Grażyna Ambroży przypomniała, o złożonej deklaracji burmistrza, że zadanie będzie 
realizowane w ramach posiadanych środków finansowych, może to być w maju lub czerwcu.
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Wniosek 6

Wnioskujący Źródło pozyskania środków Kwota Proponowane  zwiększenie
wydatków

Radny

Wojciech Malinowski

Dział  758,  rozdz.  75818  -
Rezerwa celowa na inwestycje .

150000,00 60017  Kompleksowa  poprawa
bezpieczeństwa  i  komunikacji  w
mieście  i  gminie  Myślenice  –
Wykonanie  nawierzchni  z
asfaltobetonu  w  m.  Trzemeśnia
droga do Janiów.

Burmistrz powiedział, iż zgodnie ze złożoną deklaracją, droga powinna zostać wykonana jeszcze w zeszłym roku.
Ze względu na późne rozstrzygnięcie przetargowe nie została zrealizowana. Zadanie oczekujące do realizacji na
liście do wykonania w ramach posiadanych wolnych środków. Wykonanie w 2019 roku.
Radny Wojciech Malinowski przyjął deklaracje Burmistrza . 
Wniosek został wycofany.
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach, celem wprowadzenia w projekcie budżetu wniosków przyjętych przez
radę.

Po przerwie wznowiono obrady sesji.
Skarbnik gminy Anita Kurdziel przedstawiła radnym zmiany wprowadzone w projekcie budżetu gminy na 2019 rok
– w brzmieniu jak załącznik do protokołu.
Przewodniczący rady miejskiej  Jan Podmokły poddał pod głosowanie projekt uchwały budżetowej Gminy Myślenice
na 2019 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech 
Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Piotr Motyka, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław 
Wierzba, Tomasz Wójtowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły
Burmistrz w imieniu swoim i pani skarbnik gminy podziękował za przyjęcie budżetu gminy na 2019 rok. 

Rada Miejska w Myślenicach podjęła
          Uchwałę Nr 28/VI/2019 

        W sprawie : Uchwała budżetowa Gminy Myślenice na 2019 rok.

AD.5 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice.
Wiceprzewodnicząca rady miejskiej Grażyna Ambroży odczytała Uchwałę Nr S.O.IV/429-1/69/18 składu 
Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 17 grudnia 2018 roku w sprawie opinii 
do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice. Regionalna Izba Obrachunkowa
zaopiniowała pozytywnie – z zastrzeżeniami projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myślenice. 
Przewodniczący obrad przedstawił opinie Stałych Komisji Rady Miejskiej do projektu uchwały:
-Komisja Edukacji, Kultury i sportu Rady Miejskiej w Myślenicach nie wydała opinii. 
-Komisja Gospodarki Przestrzennej, Architektury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej w Myślenicach 
pozytywnie zaopiniowała Wieloletnią Prognozę Finansową.
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie zaopiniowała Wieloletnią Prognozę 
Finansową. 
Skarbnik gminy Anita Kurdziel przedstawiła autopoprawki do przedstawionej Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Wszystkie zmiany w budżecie znajdą odzwierciedlenie również w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ 
dokumenty te mają być ze sobą zgodne. 
Dyskusji w temacie nie było. 
Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Piotr Motyka, Jan Podmokły, Bogusław 
Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
PRZECIW (1)
Bogusław Podmokły
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Grażyna Ambroży, Jerzy Cachel, Wojciech Malinowski, Kamil Ostrowski, Tomasz Wójtowicz

                                                  Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                              UCHWAŁĘ Nr 29/VI/2019 
                  W sprawie : przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myślenice.

AD.5a Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Myślenickiego z 
przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji przedsięwzięć na terenie Gminy Myślenice w ramach Inicjatyw 
Samorządowych przedstawił burmistrz Jarosław Szlachetka.
Dyskusji w tym temacie nie było.
Wniosków i uchwał do projektu uchwały nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej 
Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, Piotr Motyka, 
Kamil Ostrowski, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Grażyna Ambroży, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Tomasz Wójtowicz

                                                    Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                UCHWAŁĘ Nr 30/VI/2019 
W sprawie : udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Myślenickiego z przeznaczeniem na         
dofinansowanie realizacji przedsięwzięć na terenie Gminy Myślenice w ramach Inicjatyw 
samorządowych.

AD.5b  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odroczenie terminu płatności z tytułu umów 
dzierżawy Miejskiemu Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Myślenicach omówiła skarbnik gminy Anita 
Kurdziel.
Radny Wojciech Malinowski zapytał czego dotyczą zaległości?
Skarbnik gminy odpowiedziała, że jest to część zaległości za 2018 rok.
Wniosków i uchwał do projektu uchwały nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech 
Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław 
Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz

                                                      Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                               UCHWAŁĘ Nr 31/VI/2019 
W sprawie : wyrażenia zgody na odroczenie terminu płatności z tytułu umów dzierżawy Miejskiemu 
Zakładowi wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Myślenicach.
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AD.5c Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi Miasta i Gminy Myślenice na najem w 
drodze bezprzetargowej na okres 5 lat lokali użytkowych, zlokalizowanych w budynku gminnym Rynek 27 
przedstawił burmistrz Jarosław Szlachetka.
Wiceprzewodnicząca rady Grażyna Ambroży poinformowała, że jest w posiadaniu dokumentów  odnośnie 
omawianej oferty najmu. Do gminy wpłynęła oferta od innego inwestora, o wynajem lokalu. Inwestor otrzymał 
odpowiedź na piśmie, że jeżeli w sprawie najmu w/w lokalu wpłyną inne oferty zostanie ogłoszony przetarg. Do 
gminy wpłynęły dwie oferty, pierwsza jest trzykrotnie większa niż pierwotna.
Zawnioskowała, o nie podejmowanie decyzji w sprawie, przeniesienie projektu uchwały pod obrady komisji i 
procedowanie uchwały na kolejnej sesji.
Burmistrz Jarosław Szlachetka zwrócił uwagę, że wpłynęła oferta. Radna powinna wyłączyć się z dyskusji w 
sprawie, ponieważ sprawa dotyczy jej małżonka. 
Poinformował, że w kamienicy Rynek 27 są inne wolne lokale do wynajęcia. Po przeprowadzeniu drobnych 
remontów kosmetycznych, gmina będzie chciała je udostępnić innym najemcom. 
Przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że w dyskusji nie został naruszony interes prawny. Przy uchwale tak, 
natomiast nie w dyskusji.
Z-ca burmistrza Mateusz Suder zwrócił uwagę, że problem ten był wielokrotnie podnoszony w poprzedniej kadencji 
radny, kiedy radny występował w sprawie przedsiębiorców.
Wiceprzewodnicząca rady Grażyna Ambroży podtrzymała zgłoszony wniosek.
Radny Mirosław Fita powiedział, że sprawa dotyczy męża radnej, gdzie występuje konflikt interesów.
Radny Tomasz Wójtowicz przyznał, że takie sytuacje były w poprzedniej kadencji. Jednocześnie powiedział, że nic 
nie stoi na przeszkodzie, aby temat przedyskutować na posiedzeniach komisji.
Radny Kamil Ostrowski również zaproponował przedyskutowanie tematu na komisjach.
Z-ca burmistrza Mateusz Suder zwrócił uwagę, że decyzją rady jest, czy odstępuje się od przetargu, czy też nie. 
Przedłużamy umowę podmiotowi, telewizji która wciągu 7 lat zrealizowała 2,5 tysiąca filmów, z czego połowa 
dotyczyła promocji Gminy Myślenice. Zasadne jest przedłużenie przedstawionej umowy i kontynuowanie 
współpracy dla dobra gminy.
Burmistrz poinformował, że telewizja internetowa ITV region południe jest podmiotem, który działa jako medium, 
jako prasa. Pełnoprawny podmiot działający w sferze jako media. 
Wniosek o którym mówi radna dotyczy działalności gospodarczej, która nie niesie tej misji, o której mówił pan 
Suder i nie jest medium. Ten podmiot nie może być traktowany zgodnie z prawem prasowym jako mediu, chyba że
się coś zmieniło.
Radny Tomasz Wójtowicz zwrócił uwagę, że nikt nie neguje pracy i zasług ITV. Nic się nie stanie, aby temat na 
spokojnie został przedyskutowany i przeanalizowany. 
Radny Kamil Ostrowski powiedział, iż należy przeanalizować, co bardziej jest opłacalne dla gminy.
Radny Mirosław Fita zwrócił uwagę, że będą inne pomieszczenia do wynajęcia. 
Wiceprzewodnicząca rady Grażyna Ambroży poinformowała, że podmiot o którym mówi burmistrz ma wpisaną 
działalność gospodarczą media, tak więc są to media. Zwróciła uwagę, że nie wnioskuje o zmianę oferenta, tylko o 
przekazanie uchwały pod obrady komisji. Przeanalizowanie czy oferta jest korzystna dla budżetu gminy, czy też 
nie? Decyzja ostateczna może zostać podjęta na kolejnej sesji.
Z-ca burmistrza Mateusz Suder zawnioskował, o przyjęcie uchwały przez radę w wersji przedstawionej.
Radny Mirosław Fita powiedział, że jego zdaniem radna nie powinna wypowiadać się w sprawie. Radna zgłasza 
wniosek, gdzie występuje konflikt w sprawie. W omawianym budynku będą jeszcze wolne lokale pod wynajem.
Radny Tomasz Wójtowicz zwrócił się do radnej, o wycofanie wniosku, w zamian za to on złoży wniosek, o 
przekazanie projektu uchwały do komisji i procedowanie na kolejnej sesji.
Grażyna Ambroży wycofała wniosek.
Radny Tomasz Wójtowicz zgłosił wniosek o przekazanie projektu uchwały do prac w komisji.
Z-ca burmistrza Mateusz Suder, zapytał na czym mają polegać prace komisji?
Przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że zgłoszony wniosek musi zostać przegłosowany.
Zgłoszony wniosek, o przekazanie projektu uchwały do prac w komisji poddał pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Grażyna Ambroży, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech Malinowski, 
Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Tomasz Wójtowicz
PRZECIW (11)
Czesław Bisztyga, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, 
Piotr Motyka, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba
Wniosek nie uzyskał akceptacji.
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Przewodniczący rady miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Myślenice na najem w drodze bezprzetargowej na okres 5 lat lokali użytkowych, zlokalizowanych w 
budynku gminnym Rynek 27.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, 
Małgorzata Jaśkowiec, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Piotr Motyka, Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski, 
Stanisław Topa, Czesław Wierzba
PRZECIW (2)
Grażyna Ambroży, Tomasz Wójtowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Jerzy Cachel, Izabela Kutrzeba, Wojciech Malinowski, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły

                                                      Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                   UCHWAŁĘ Nr 32/VI/2019 

W sprawie : wyrażenia zgody Burmistrzowi miasta i gminy Myślenice na najem w drodze 
bezprzetargowej na okres 5 lat lokali użytkowych, zlokalizowanych w budynku gminnym Rynek 27.

AD.6 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Myślenicach na 
2019 rok przedstawił przewodniczący rady miejskiej Jan Podmokły.
Poinformował, że wszystkie Komisje Rady przyjęły plany pracy komisji na 2019 rok.
Dyskusji w temacie nie było.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech 
Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław 
Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz

                                                      Rada Miejska w Myślenicach podjęła 
                                                                  UCHWAŁĘ Nr 33/VI/2019 
       W sprawie : zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Myślenicach na 2019 rok.

AD.6a Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru strefy aktywności gospodarczej położonej we wsi Polanka i Jawornik w gminie Myślenice. 
Głos zabrał radny Mirosław Fita zapytując, czy wszystkie działki w strefie zostały wykupione pod inwestycje? 
Nadmienił, że Rada Nadzorcza MARGU odwołała pana Piskorskiego.
Burmistrz powiedział, że w chwili obecnej szacowane są sprawy wykupu gruntu, ile MARG posiada końcowych 
aktów notarialnych, a ile jest umów przedwstępnych. Pracą tą zajmuje się powołany nowy prezes MARG-u Witold 
Rozwadowski. Pan Prezes Piskorski odwołany został na jego wniosek, ponieważ pojawiły się konkretne podejrzenia 
w prowadzeniu spółki, wystosowano zawiadomienie do prokuratury, celem wyjaśnienia nieprawidłowości w 
gospodarce finansowej i nie tylko. O  występujących nieprawidłowościach informowany był jego poprzednik, nie 
zostały one wyjaśnione.  Umowa z inwestorem jest bardzo potrzebna dla rozwoju naszej gminy.
Radny Mirosław Fita zapytał, czy te zawirowania nie będą miały wpływu na dokończenie rozpoczętych działań?
Burmistrz odpowiedział, że uchwała ma pomóc w sfinalizowaniu sprawy, stworzyć miejsce z potencjalnym 
inwestorem, co pozwoli zwiększyć dochody gminy w kolejnych latach.
Wiceprzewodnicząca rady miejskiej Grażyna Ambroży zwróciła uwagę, że uchwała nie służy rozpatrywaniu stanu 
spółki MARG, tylko ustaleniu wysokości opłaty renty planistycznej, to jest obniżenie z 25% na 1%. Uchwała była 
szeroko dyskutowana i pozytywnie zaopiniowana. Zaproponowała, aby skupić się nad merytorycznością uchwały. 
Przewodniczący obrad przedstawił opinie Stałych Komisji Rady do projektu uchwały:
-Komisja Gospodarki Przestrzennej, Architektury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej w Myślenicach 
pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
                                                                           16



Wniosków i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono .
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech 
Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław      
Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
                                             
                                                Rada Miejska w Myślenicach podjęła
                                                              Uchwała Nr 34/VI/2019
W sprawie :zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru strefy 
aktywności gospodarczej położonej we wsi Polanka i Jawornik w gminie Myślenice. 

AD.6b Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas oznaczony 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Myślenice, położonej w Głogoczowie na cmentarzu 
komunalnym przedstawił burmistrz Jarosław Szlachetka.
Przewodniczący obrad przedstawił opinie stałych Komisji Rady Miejskiej w Myślenicach:
-Komisja Edukacji, Kultury i sportu Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt 
uchwały.
-Komisja Gospodarki Przestrzennej, Architektury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej w
Myślenicach. 
-Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach pozytywnie – jednogłośnie zaopiniowała projekt 
uchwały.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech 
Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław 
Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
Rada Miejska w Myślenicach podjęła

Rada Miejska w Myślenicach podjęła
                                                                  Uchwała Nr 35/VI/2019
W sprawie : wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas oznaczony nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Myślenice, położonej w Głogoczowie na cmentarzu 
komunalnym.

AD.6c Projekt w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Urzędu Miasta i Gminy Myślenice przedstawił 
Przewodniczący rady miejskiej Jan Podmokły 
Przewodniczący przedstawił opinie Stałych Komisji Rady Miejskiej:
- Komisja Gospodarki Przestrzennej, Architektury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej w Myślenicach 
pozytywnie-jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.
- Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Myślenicach przyjęła do wiadomości projekt uchwały.
Projekt uchwały poddano pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech 
Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, Wojciech 
Malinowski, Piotr Motyka, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Bogusław Stankiewicz, Wacław 
Szczotkowski, Stanisław Topa, Czesław Wierzba, Tomasz Wójtowicz
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Rada Miejska w Myślenicach podjęła
Uchwała Nr 36/VI/2019

                W sprawie : rozpatrzenia skargi na działania Urzędu Miasta i Gminy Myślenice. 

AD.6d Projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Myślenicach przedstawił 
Przewodniczący rady Jan Podmokły.
Radna z Klubu Radnych KWW Macieja Ostrowskiego Izabela Kutrzeba zgłosiła kandydatury radnego Jana 
Podmokłego i radnego Jerzego Cachla, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie.
Radny Wacław Szczotkowski w imieniu Klubu Radnych „PiS” zgłosił kandydatury radnego Czesława Wierzby i 
radnego Stanisława Topy, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie.
Radny Wojciech Malinowski zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Ambroży, która wyraziła zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Grażyna Ambroży, Czesław Bisztyga, Józef Błachut, Jerzy Cachel, Izabela Kutrzeba, Eleonora Lejda-Kuklewicz, 
Wojciech Malinowski, Kamil Ostrowski, Bogusław Podmokły, Jan Podmokły, Stanisław Topa, Tomasz Wójtowicz
PRZECIW (8)
Halina Dyląg, Mirosław Fita, Wojciech Gablankowski , Andrzej Grzybek, Małgorzata Jaśkowiec, Piotr Motyka, 
Bogusław Stankiewicz, Wacław Szczotkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Wierzba
                                                 Rada Miejska w Myślenicach podjęła
                                                               Uchwała Nr 37/VI/2019
                     W sprawie : wyboru Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Myślenicach.
AD.7                                       Informacja na temat złożonych interpelacji przez radnych

W punkcie tym Przewodniczący rady miejskiej Jan Podmokły poinformował, o złożonych 
interpelacjach przez radnych w okresie między sesjami:
1. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego w dniu 21.12.2018 r. dotycząca zabezpieczenia środków 
finansowych na funkcjonowanie świetlicy środowiskowej przy OSP Droginia w roku 2019.
2. Interpelacja złożona przez radnego Piotra Motykę w dniu 4.01.2019 r. dotycząca zapisania zadań inwestycyjnych
w Zawadzie w budżecie gminy 2019 roku.
3. Interpelacja złożona przez radnego Piotra Motykę w dni 4.01.2019 r. dotycząca zapisania zadań inwestycyjnych -
oświetlenie uliczne w Zawadzie w budżecie gminy 2019 roku.
4. Interpelacja złożona przez radną Izabelę Kutrzebę w dniu 8.01.2019 r. dotycząca wykonania inwestycji w szkole 
podstawowej w Bęczarce.
5. Interpelacja złożona przez radną Izabelę Kutrzebę w dniu 8.01.2019 r. dotycząca poszerzenia parkingu przy 
cmentarzu w Bęczarce.
6. Interpelacja złożona przez radną Izabelę Kutrzebę w dniu 8.01.2019 r. dotycząca uwzględnienia w budżecie 
2019 roku wykonania nakładki asfaltowej w Bęczarce.
7. Interpelacja złożona przez radną Izabelę Kutrzebę w dniu 8.01.2019 r. dotycząca kontynuacji budowy chodnika 
w Bęczarce.
8. Interpelacja złożona przez radną Izabelę Kutrzebę w dniu 8.01.2019 r. dotycząca wykonania oświetlenia w 
miejscowości Bęczarka.
9. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego z dnia 14.01.2019 r. dotycząca udostępnienia informacji o 
zaległościach podatkowych od osób prawnych i fizycznych w 2018 roku.
10. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego z dnia 14.01.2019 r. dotycząca udzielenia informacji na 
temat przejęcia drogi dojazdowej w Drogini.
11. Interpelacja złożona przez radną Halinę Dyląg z dnia 15.01.2019 r. dotyczącą remontu drogi – ulicy Traugutta.
12. Interpelacja złożona przez radną Halinę Dyląg z dnia 15.01.2019 r. dotyczącą remontu szkoły podstawowej na 
ul. K.Wielkiego.
13. Interpelacja złożona przez radną Halinę Dyląg z dnia 15.01.2019 r. dotyczącą wycięcia drzewa na ul. 
Słowackiego.
14. Interpelacja złożona przez radnego Wojciecha Malinowskiego z dnia 15.01.2019 r. dotycząca odśnieżania 
chodników.
15. Interpelacja złożona przez radną Grażynę Ambroży z dnia 15.01.2019 r dotycząca programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi.
16. Interpelacja złożona przez radną Grażynę Ambroży z dnia 15.01.2019 r. dotycząca zgłaszania polowań.
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17. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego z dnia 16.01.2019 r. dotycząca zadań inwestycyjnych – 
wykonania oświetlenia w Drogini.
18. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego z dnia 16.01.2019 r. dotycząca uwzględnienia w planach 
inwestycyjnych wykonania chodnika : Droginia – Łęki.
19. Interpelacja złożona przez radnego Piotra Motykę z dnia 16.01.2019 r. dotycząca zamontowania luster w 
Zawadzie.
20. Interpelacja złożona przez radnego Piotra Motykę z dnia 16.01.2019 r. dotycząca oznakowania zakrętu w 
Zawadzie.
21. Interpelacja złożona przez radnego Wojciecha Malinowskiego z dnia 16.01.2019 r. dotycząca zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Trzemeśnia strefy 3PU.
22. Interpelacja złożona przez radną Grażynę Ambroży z dnia 22.01.2019 r. dotycząca sprzedaży składników 
majątkowych.
23. Interpelacja złożona przez radną Grażynę Ambroży z dnia 22.01.2019 r. dotycząca zrealizowanych przyłączy 
wodociągowych i kanalizacyjnych.
24. Interpelacja złożona przez radną Grażynę Ambroży z dnia 22.01.2019 r. dotycząca realizowanych inwestycji.
25. Interpelacja złożona przez radnego Jana Podmokłego z dnia 25.01.2019 r. dotycząca rozstrzygnięcia 
przetargowego budowy zaplecza socjalnego Klubu Sportowego LKS Sęp Droginia.
26. Interpelacja złożona przez radnego Wojciecha Malinowskiego z dnia 25.01.2019 r. dotycząca budowy drogi w 
Trzemeśni-Krupówka.
27. Interpelacja złożona przez radnego Wojciecha Malinowskiego z dnia 25.01.2019 r. dotycząca oświetlenia dróg 
gminnych w Trzemeśni.
28. Interpelacja złożona przez radnego Jerzego Cachla z dnia 25.01.2019 r. dotycząca wykonania oświetlenia w 
miejscowości Polanka.
29. Interpelacja złożona przez radnego Andrzeja Grzybka z dnia 28.01.2019 r. dotycząca zamontowania lamp 
oświetlenia ulicznego w Krzyszkowicach.
30. Interpelacja złożona przez radnego Mirosława Fitę z dnia 28.01.2019 r. dotycząca wykonania oświetlenia na 
ulicy Rajmunda Bergela w Myślenicach.
31. Interpelacja złożona przez radnego Tomasza Wójtowicza z dnia 29.01.2019 r. dotycząca udrożnienia 
odwodnienia drogi w Osieczanach w przysiółku Dąbrowa.

AD.8                                                                 Komunikaty

W punkcie tym Przewodniczący obrad Jan Podmokły odczytał proponowany harmonogram posiedzeń 
komisji i sesji rady na rok 2019, a to:
- Sesje Rady Miejskiej – ostatni poniedziałek miesiąca godzina 15.00
- Posiedzenia komisji:
1) Komisja Budżetu i Finansów RM – PONIEDZIAŁEK godz. 15.00,
2) Komisja Edukacji, Kultury i Sportu RM – WTOREK godz. 15.00,
3) Komisja Gospodarki Przestrzennej, Architektury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa - ŚRODA godz. 15.00.
W przypadku wypadających w w/w dni świąt , terminy posiedzeń komisji i sesji ulegną przesunięciu, o czym radni 
będą wcześniej poinformowani.
-Materiały na sesje mają w Biurze Rady – 10 dni przed pierwszą komisją.
-W miesiącu LIPCU – nie ma sesji.
-SESJE NADZWYCZAJNE - na wniosek z uzasadnieniem.

Kolejno poinformował, o pismach, które zostały złożone do Biura Rady Miejskiej:
1) Pismo Zarządu Powiatu Myślenickiego dotyczące kontynuacji budowy chodnika przy drodze powiatowej K 1945 
Zawada – Siepraw na długości ponad 400 metrów. 
2) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
w szkołach prowadzonych przez gminę Myślenice za rok 2018 złożone przez Burmistrza.

AD.9                                                                 Wolne wnioski

W punkcie tym głos zabrał radny Tomasz Wójtowicz zwracając uwagę, że podczas prowadzonej 
dyskusji na sesji zostały podane nazwiska różnych osób, w związku z tym zawnioskował, o wykładnie prawną do 
takich sytuacji na przyszłość, w świetle obowiązujących przepisów RODO. 
Przewodniczący rady miejskiej przypomniał, że na poprzednich sesjach informował, o obowiązujących przepisach 
RODO. Przyjął wniosek do realizacji.
Radny Mirosław Fita zwrócił się z prośbą, o realizacje zadań z budżetu obywatelskiego, chodzi o plac zabaw na 
Górnym Przedmieściu oraz montaż mat na placu zabaw na Osiedlu.
Radny Andrzej Grzybek podziękował burmistrzowi za zamontowanie lamp ulicznych w miejscowości Krzyszkowice.
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Wiceprzewodnicząca rady miejskiej Grażyna Ambroży zwróciła się do burmistrza z prośbą, aby rozmawiał z 
radnymi, ale nie tylko przez konferencje prasowe, ale umawiając się z nimi Biurze Rady, ponieważ żaden radny nie 
uchyla się od dyskusji. Wszyscy radni chcą współpracować z panem burmistrzem. 
Burmistrz odpowiadając zwrócił uwagę, że jeżeli zwraca się z prośbą razem z panią skarbnik, o przyjęcie budżetu w
wersji przedstawionej, a radni zgłaszają wnioski, to mógł domniemywać, że tej współpracy z częścią radnych nie 
było. 
Radny Wójtowicz Tomasz zwrócił uwagę, że nie jest tak, że racja jest po stronie pani skarbnik, czy burmistrza, 
bowiem można mieć zdanie odmienne, decyduje większość. 
Burmistrz zwrócił uwagę, iż sesja też jest miejscem w którym się rozmawia, sprzecza merytorycznie i w prawdzie. 
Wiceprzewodnicząca rady miejskiej Grażyna Ambroży zwróciła uwagę, że jest nowy Burmistrz, nowa Rada, czas na 
wypracowywanie nowych standardów.
Głos zabrał radny Mirosław Fita wyrażając nadzieję, że na kolejnej sesji radni nie będą zmieniać miejsc, wszyscy 
zajmą swoje wyznaczone miejsca

AD.10                                                               Zakończenie

Przewodniczący rady miejskiej  Jan Podmokły podziękował wszystkim za udział w VI-tej Sesji Rady 
Miejskiej w Myślenicach.
VI-tą Sesję Rady Miejskiej w Myślenicach uważam za zamkniętą.
Obrady sesji zakończono o godzinie 19.51

Protokołowała:B.Tęczyńska
Przewodniczący

Rady Miejskiej w Myślenicach
Jan Podmokły

21


